
entrevista 

persones que són víctimes de 
delictes o els viuen de prop tenen 
més sensació d'inseguretat. 
Quan a la policia municipal vull 
dir que tenim una plantilla de 
professionals excel·lents. Ara bé, 
cal incrementar la plantilla i 
dotar el servei dels mitjans més 
moderns en cada moment. L'any 
2006 tomarem a crear noves 
places de policia municipal. En el 
tema de la seguretat ciutadana 
cal treballar amb rigor, discreció 
i visió de futur. 

Quines partides són per a 
vostè més importants i que 
per tant han de tenir un 
màxim augment i quines les 
que menys? 
Com he dit abans, el Pressupost 
reflecteix cada any les prioritats 
del govern, que són els serveis a 
les persones (serveis socials, 
educatius, culturals, etc.) i les 
infrastructures ciutadanes 
(manteniment de l'espai públic, 
mobilitat, etc.). Totes les partides 
són importants i no hem 
suprimit cap. 

Quin és el deute econòmic de 
l'Ajuntament de Mollet? És 
preocupant aquest deute? 
El deute no és preocupant, 
perquè està molt per sota del 
límit legal i no serà mai 
preocupant, perquè la Llei Umita 
la capacitat d'endeutar-se de les 
Administracions Locals. Vull 
aprofitar per explicar que allò 
que es coneix pel deute de 
l'Ajuntament és l'import dels 
préstecs a llarg termini que 
subscriu l 'Ajuntament per 
finançar les inversions, que si bé 
cada any subscriu un de nou 
també amortitza un dels que van 

ser subscrits fa anys. La 
limitació legal diu que l'import 
del préstec nou no pot ser 
superior a la quantitat que es 
destina anualment a 
l'amortització dels préstecs 
antics, per evitar, precisament, 
endeutar-se de més. 

Quin percentatge d'impagats 
d'impostos té l'Ajuntament de 
Mollet? 
El percentatge d'impagats és 
similar al d'altres Ajuntaments 
de la nostra dimensió. Per a cada 
tipus d'impost el percentatge és 
diferent. L'impost de béns 
immobles és el que té un 
percentatge inferior d'impagats i 
l'impost de vehicles és el de 
major percentatge d'impagats. 

Està complint el PSOE amb la 
compensació de l'IAE? 
El Govern de l'Estat presidit per 
José Luís Rodríguez Zapatero 
s'ha compromès a enviar fons 
als ajuntaments per 
compçnsar-los per la pèrdua 
d'ingressos derivada de la 
reforma de l'impost d'activitats 
econòmiques (que ja no el 

paguen les empreses que 
facturin menys d'un milió 
d'euros a l'any), i ja s'ha acordat 
amb la Federación Espaiíola de 
Municipios una part dels fons a 
destinar als ajuntaments, per 
tant, el compromís s'està 
complint. 

El Govern i el Parlament han 
demanat; mitjançant TEstatut, 
un millor finançament i majors 
competències per aconseguir 
una millor gestió i un major 
autogovern. Si tenim en 
compte que els Ajuntaments 
són les Administracions 
Públiques més properes als 
ciutadans, per què els 
Ajuntaments no demanen el 
mateix a la Generalitat? No 
creu que els ciutadans s'ho 
agrairien? Si sempre hem 
odiat el centralisme de Madrid, 
no creu que també hem 
d'odiar el centralisme de 
Barcelona? 

Penso que no hem d'odiar mai 
res ni a ningú. Els Ajuntaments 
ja hem demanat moltes vegades 
un millor finançament, tant a la 
Generalitat com a l'Estat, per tal 
de finançar les competències que 

La tribuna vallesana, 1/11/2005, p. 12 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


